



# Chinese Newcomers Service Center 新僑服務中心

## “書法班”招生 (Calligraphy Class)

新僑服務中心為滿足廣大僑胞的需求，近幾年來隨著學習漢語及書法的風氣，很多人都想寫得一手好字。應各方的要求，我們已連續舉辦了多期中國書法學習班，參加人數非常踴躍。

特邀請書法造詣高深的伍郁仕老師授課。伍老師曾多次參加國內外藝術大展，大獎賽和個展屢獲獎項及好評。享有“奇才”，“絕技”和“一指神功”之美譽，他的書法作品被選入國家收藏之列。近年來還著有十多集書，法，詩，詞，聯，作品集面世。2013年應邀參加第三屆“義之杯”中國書法大賽榮獲二等獎。

書法班招收初級；中級，高級班學生，學習正書的結構；筆划；字形的變化及運筆技巧等，還有怎樣寫詩和作對聯知識學習，適合對書法具不同程度的愛好者，也是學習研究書法的好機會。任何對中國書法有興趣的人仕，不論年齡；性別；國籍及族裔均歡迎報名參加。

To meet the needs of people who wish to learn calligraphy and write beautiful Chinese characters, Chinese Newcomers Service Center continues to host its popular calligraphy class.

We are honored to have Master Wu Yushi teach this class. Master Wu's works has been shown in many art exhibits in China. He has published over ten books on poetry and calligraphy. In 2013, Master Wu took second place in the Yi Zi Bei Calligraphy Competition in China.

This calligraphy course is suitable for everyone—whether you are a beginner or an advanced learner. Students will learn about the structure of characters and how to perfect different types of strokes. Students will also have the opportunity to learn how to write poetry and couplets. Anyone, regardless of cultural background or skill level, is encouraged to register.

**上課日期 (DATE) : 8/22/2015 - 9/26/2015 共六課 (6 Weeks)**

8/22/15	8/29/15	9/5/15	9/12/15	9/19/15	09/26/15
---------	---------	--------	---------	---------	----------

逢星期六 下午一點至三點 (6 Saturdays 1-3pm)

( Students need to bring their own painting materials, but learning materials will be provided. )

每位學員可獲上課講義多份，自備材料

**\$30 donation suggested. Register early—class is limited to 20 students.**

每位捐款 \$30 元。即日起開始接受報名，每班最多 20 人，先到先得。

**Class will be held in CNSC classroom #107. 在 107 室上課。**

777 Stockton Street, Suite 104, San Francisco, CA 94108

Tel: (415) 421-2111 | Fax: (415) 421-2323

Website: [www.chinesenewcomers.org](http://www.chinesenewcomers.org) | Email: [cnscc@chinesenewcomers.org](mailto:cnscc@chinesenewcomers.org)

Facebook: [ChineseNewcomers](https://www.facebook.com/ChineseNewcomers) | LinkedIn: [chinese-newcomers-service-center](https://www.linkedin.com/company/chinese-newcomers-service-center)